
 

 

 

Rondvraag voor de raadsvergadering van 8 juli 2020 

 

Daar onze inwoners en verenigingen ervan uitgaan dat we op 8 juli a.s. een 

soort Voorjaarsnota gaan behandelen, hetgeen niet het geval is, lijkt het goed 

om duidelijkheid te creëren en dat later in juli mogelijk nog een keer apart over 

de perspectiefbrief in de Raad gesproken wordt.  

 

Inmiddels hebben de verenigingen Valto, Odis en LTC ’t Loo een Visiedocument 

aangeleverd met het verzoek aan de raadsfracties om dit op 8 juli a.s. in te 

brengen. Echter behalve mogelijkerwijs in de tussentijdse wijzigingen van de 

begroting, is dit niet geagendeerd. 

 

Dit leidt tot de volgende vragen: 

- Wat gaat het College doen met het Visiedocument zoals dat door de 

Lierse verenigingen is opgesteld en is het mogelijk dat het College 

daarop wellicht haar reactie geeft en ook de reden geeft waarom met dit 

plan in de perspectiefbrief geen rekening gehouden is? 

 

Namens de fractie van Westland Verstandig  

Peter Duijsens 
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